
lzabela Tomaszewska 

Tresc interpelacji: 

Sfupno, 2 stycznia 2018r. 
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Pan Marcin Zawadka 

W6jt Gminy Sfupno 

Wnosz� o udzielenie odpowiedzi dotycz<}cej zatozenia prog6w zwalniaj<}cych na ul. Akacjowej. 

W dniu 9 pazdziernika 2017r. ztozytam interpelacj� w tej sprawie, prosz<}c o odpowiedz 

pisemn<}, kt6rej do chwili obecnej nie otrzymatam. Pragn� dodac, ze w chwili ztozenia 

interpelacji podczas Ill Sesji Rady Gminy Sfupno uzyskatam zapewnienie, ze zatatwienie tej 

sprawy nie stanowi problemu. Systematycznie monitorowatam zafatwienie prosby 

mieszkanc6w. 7 listopada 2017r. Naczelnik lnwestycji, lnfrastruktury i Rozwoju zapewnita 

mnie, ie progi zostaty zakupione i wymagaj<} jedynie zainstalowania. Zapewniono mnie 

r6wniez, ie do konca roku 2017r. progi zwalniaj<}ce b�d<I zainstalowane. Pytanie stawiafam 

r6wniez w dniu 19 grudnia 2017r. wierz<}c, ie stowa urz�dnik6w Sc} wi<}i<}ce. W dniu 29 grudnia 

2017r. kolejny raz pr6bowatam dowiedziec si� jakie Sc} przyczyny, ze prog6w nadal nie ma. 

Otrzymatam odpowiedz, ie pojawity si� problemy z organizacj<} ruchu. 

Uzasadnienie: 

Bior<}c pod uwag� fakt utraty zaufania co do obietnic i zapewnien podczas rozm6w i konsultacji 

prowadzonych w Urz�dzie Gminy w wyzej wymienionej sprawie prosz�, o odpowiedz 

pisemn<}. Oczekuj� informacji jakiego rodzaju przeszkody uniemozliwity zatozenie prog6w do 

konca roku 2017 oraz podanie terminu ich instalacji. Zaktadam, ze urz�dnicy odpowiedzialni 

za tego typu zadania posiadaj<} wiedz� co do stanu prawnego, mozliwosci technicznych i 

terminu wykonania powyzszego zadania. Wierz�, ie oczekiwania i dobro naszych 

mieszkanc6w Sc} w tej sprawie najbardziej istotne. 
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lzabela Tomaszewska 

Radna Gminy Stupno 




